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Ilie Năstase, cel mai mare tenisman român din istorie, crede că partidele de dublu sînt
doar jocuri de pregătire şi îi recomandă lui Horia Tecău să reintre în circuitul de simplu.

  

  

                       

"Pentru mine, performanţele sînt doar la simplu, însă asta nu înseamnă o calificare în turul 2,
aşa cum se laudă Sorana Cîrstea, ci turneele cîştigate.

      

  

Dacă ne batem cu pumnul în piept pentru victorii în meciuri de antrenament, cum sunt cele de
dublu, atunci ne mîndrim cu succese de mîna a doua", a spus Ilie Năstase, conform
evz.ro."Nasty" crede că Tecău ar trebui să revină în turneele de simplu: "E foarte bine că Horia
Tecău ajunge să dispute finale, dar eu îl sfătuiesc să îşi încerce racheta şi la simplu.

  

Acolo îţi faci un nume în tenis. Dacă el e mulţumit să joace doar la dublu, e treaba lui".Horia
Tecău a jucat două finale de Grand Slam la dublu, alături de Robert Lindstedt, ambele fiind
pierdute la Wimbledon. Românul s-a calificat anul acesta într-o nouă finală, de data aceasta la
Australian Open la dublu mixt.
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** sursa  : gsp.ro
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